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ACTA DE LA SESSIÓ DEL PLE DEL CONSELL DEL DISTRICTE  3 DE L’AJUNTAMENT DE 
SABADELL 
 
 
Identificació de la sessió 
 
Núm. de la sessió:  18/2018 
Caràcter:  ordinari 
Data:   12 de juny de  2018 
Horari:  de 19:00 a  20:00h 
Lloc:  Auditori del Centre Cívic de Ca n’Oriac 
 
 
Assistents      
 
Cristian Sánchez García,  president 
Antonio J. Recio Prats, vocal de l’AV de Torreguitart  
Ana Lorente Aroca, vocal de les entitats culturals 
Merche Luque López, vocal de les entitats esportives 
Josep Maria Girbau Griño, representant de ERC (5%) 
Mª Teresa Prats Delgado, secretaria delegada 
 
Altres assistents: 
 
Gabriel Fernández i Díaz, regidor del Districte 
Clara Colàs Llobet, tècnica responsable del Servei d’Atenció i Informació en dorgodependències 
(SAID) 
Daniel Guirado Navarro, tècnic de territori del Districte 
Públic assistent 
 
 
Absents 
 
Josep Ayuso Raya, vocal regidor de la llista més votada de la ciutat 
Alberto Beltrán Ruiz, vocal del PSC 
Ester Lopera García, vocal de Unitat pel Canvi 
Eva Guerra Manzano, vocal de Unitat pel Canvi 
Sergio Salcedo Bermúdez, vocal de Ciutadans 
Dolores Codina Camats, vocal de l’AV de Ca n’Oriac 
Eduardo Torres Riquelme, vocal de l’AV de Sant Julià 
Gumersindo García Gadella, vocal de l’AV de la Plana del Pintor 
Rosa Hernández García, vocal de l’AV de La Roureda 
Antonio Muela Cuerpo, vocal de l’AV del Torrent del Capellà 
Pedro Olivares Cuevas, vocal de l’AV Nova associació veïnal Can Deu 
Júlia García Lorite, vocal de les entitats culturals 
Juan José Colmena Gallardo, vocal de les entitats culturals 
Nicolae Roberto Valsan, vocal de les entitats culturals 
Sergio Cordón Almendro, vocal de les entitats juvenils 
Mª Dolores Cebreiro Crespo, vocal de les entitats regionals 
Mª Dolores Muñoz Serrano, vocal de les entitats educatives 
Kilian Expósito Fernández, vocal de les entitats esportives 
Francesc  Lobato Alvarez, vocal del grup altres entitats ciutadanes 
Avelino Garrigós Pérez, vocal del grup altres entitats ciutadanes 
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Juan Manuel Cobeñas Chira, vocal del grup altres entitats ciutadanes 
Francesc Sanz Salvador, vocal dels centres d’ensenyament 
Enrique Rodríguez Flores, vocal de les entitats culturals 
Miguel Angel Tello Corredera, vocal de les entitats de comerciants 
Carme Berbel Navarro, vocal dels centres d’atenció primària 
Toni Murcia Navarro, representant de Crida per Sabadell (5%) 
Nicolás Silva Carretero, representant de Guanyem Sabadell (5%) 
Noelia Franco Herrero, representant del PP (5%) 
 
Excusen l’absència: 
 
Manuel Robles Fernández, vocal dels centres d’ensenyament 
 
 
Ordre del dia 
 
1. Aprovació, si s’escau,  de les actes anteriors. 
2. El Servei d’Atenció i Informació en Drogodependències (SAID). 
3. Elecció del representant al Consell Municipal de l’Esport i al Consell Escolar  Municipal. 
4. Informació dels consells sectorials. 
5. Comunicacions. 
6. Torn obert de paraules. 
 
Atès que no hi ha el  quòrum de constitució que estableix l’article 12 del Text refós del 
Reglament Municipal dels Consells de Districte aprovat l'11 d'octubre de 2017, el president, Sr. 
Cristian Sánchez, declara oberta la sessió amb caràcter informatiu. 
 
 
Desenvolupament de la sessió 
 
El senyor Cristian Sánchez dóna la benvinguda a tots els assistents i a continuació inicia la 
sessió del Consell amb l’ordre del dia: 
 
 
1. Aprovació, si s’escau, de les actes anteriors 
  

Es posposa l’aprovació a la propera sessió donat que no hi ha quòrum. 
 
 
2. El Servei d’Atenció i Informació en Drogodependències (SAID) 
 

La Sra. Colàs comenta la seva exposició explicant que aquest servei està integrat al Pla 
Local de Drogues, que volen crear un espai on els joves es puguin dirigir a aconseguir 
informació i assessorament. 
 
A continuació es fa una presentació per tots els assistents en la que s’explica el següent: 
 

• Es fa una explicació de diferents temes relacionats amb el consum (Alcohol, tabac, 
hachís, etc) 

 
• Que el SAID, servei d’atenció i informació vol ser un servei d’atenció i 

acompanyament, tant pels joves afectats com per les seves famílies. 
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• Que han detectat mes presència al servei de famílies que de joves i que tenen 

l’objectiu de fer el seguiment d’aquestes famílies i orientar als professionals 
(escoles, instituts, entitats). 

 
• Que pel seu funcionament es important una coordinació a nivell transversal amb 

altres serveis de l’ajuntament, ja que es molt important el treball conjunt entre els 
diferents interlocutors. 

 
• L’horari d’atenció es flexible, encara que hi ha dos dies que estan a l’oficina jove, 

que son dimarts i dijous, però que bàsicament les visites son concertades en la 
gran majoria dels cassos. També fan un servei itinerant a instituts o espais d’acció 
social. 

 
• Es facilita el contacte de les persones que volen informació, ja que s’ha obert un 

wasap per poder fer les consultes que es considerin oportunes. El servei es 
totalment confidencial i gratuït. 

 
• Es comenta que des de el setembre s’ha actuat amb 18 persones, sobretot 

intervencions a instituts. 
 

• Sobretot es reben consultes de famílies que estan preocupades pel consum de 
cànnabis dels seus fills i els efectes que puguin tenir en un futur. 

 
La Sra. Colàs comenta que s’ha presentat a tots els instituts que ho han demanat i que ara, 
actualment, estan treballant amb Salut per intentar fer campanyes conjuntes per solucionar 
aquesta situació. Amb l’objectiu de fer un treball preventiu. 
 
El Sr. José Luís Sánchez que està a la reunió del Consell demana permís per fer una 
pregunta a la Sra. Clara, li comenta que si els estudis que s’han fet des de el SAID, han fet 
algun en el que surti informació del consum d’estupefaents de pares joves amb fills? La 
Sra. Colàs comenta que en els estudis del SAID, no hi ha informació relacionada amb lo 
que pregunta el veí, però que si que te constància que a nivell estatal si que hi ha estudis 
que fan referència a la situació que ha comentat el veí. 
 
El Sr. Sánchez comenta, quina es l’actuació que han de fer si els pares estan consumint? 
La Sra. Colàs comenta que cada cas es particular, que no existeix un protocol d’actuació 
establert, però que sobretot ha de ser un treball informatiu, però torna reiterar que cada cas 
es diferent i s’ha d’estudiar per separat.  
 
El veí pregunta si existeix alguna manera de protegir aquests menors. La Sra. Colàs li 
comenta que el millor es tractar el tema directament amb ella i així podrà fer l’estudi mes 
concret de la situació que descriu el veí. 
 
El Sr. Josep Maria Girbau, li fa la pregunta a la Sra. Colàs de que si existeix algun estudi 
que indiqui si el consum a augmentat o no. La Sra. Colàs comenta que si que hi ha estudis 
a nivell estatal, i que segons la informació que te ella el tabac i el cannbis han augmentat i 
l’alcohol ha baixat, aquestes dades son del estat. Concretament a Catalunya els consums 
d’aquestes tres substàncies han baixat. 
 
El Sr. Josep Maria Girbau comenta que te constància que hi ha molts centres de producció 
al barri. 
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El Sr. Cristian Sánchez comenta que degut a les botigues que venen productes per 
aquestes plantes, es molt mes fàcil poder accedir a productes per facilitar la seva plantació, 
comenta el Sr. Sánchez que han detectat que hi ha moltes plantacions i que això esta 
generant problemes. 
 
 

3. Elecció del representant al Consell Municipal de l’Esport i al Consell del representant del 
Consell del Districte al Consell Escolar Municipal 

 
No s’ha tractat aquest punt. 

 
 
4. Informació dels Consell Sectorials 
 
 No hi ha informació. 
 
 
5. Comunicacions 
 
 No hi ha. 
 
 
6. Torn obert de paraules 
 

El Sr. José Luís Sánchez, també comenta que hi ha molts problemes amb l’aparcament a 
la zona de Ca n’Oriac, que hi ha molt guals que no estan regularitzats i que no hi ha forma 
de saber si el gual es legal o no. 
 
El Sr. Cristian Sánchez comenta i aconsella al veí que el que ha de fer el comunicar-lo al 
districte i a Policia per fer les gestions oportunes. 
 
El Sr. José Luís Sánchez, fa la proposta que es la de marcar les places d’aparcament al 
carrer per poder facilitar en quins espais es pot aparcar i en quins no. 
 
El Sr. Gabriel Fernández vol comentar que 2 centres educatius del districte han rebut 
premis per diferents projectes que han fet els seus alumnes, comenta que hem de ser 
conscients de l’esforç que han fet aquests alumnes i que han tingut aquest merescut 
reconeixement. 
 
La Sra. Prats, comenta que és molt important el premi ja que han participat uns 150 institut 
i a més aquest joves no havien obtingut bons resultats a la ESO. 
 
El Sr. Fernández comenta que un dels projectes premiats és un geolocalitzador per 
detectar unes llambordes al carrer i el de la Floresta era un geolocalitzador de les masies 
de Sabadell. 

 
Finalitzades les intervencions el Sr. Sánchez agraeix la presència de tothom i aixeca la sessió, 
de la qual com a secretari delegat, estenc aquesta acta. 
 
El secretari delegat Vist i plau 

El president 
 


